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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Vanuit constructief overleg met het Overlegplatform Sportpark Vierhoeven (OPSV) vernemen wij dat

de parkeerterreinen behorend bij het genoemde park als zeer onveilig worden ervaren. Zeker

vanwege de onovezichtelijke situatie in de avonduren is sprake van een vergroot
onveiligheidsgevoel. Denk hierbij aan aanwezigheid van ontoelaatbare (drugs)handelalsmede seks-
gerelateerde handelingen. We vernemen dat de diverse verenigingen wel maatregelen treffen binnen

hun mogelijkheden, maar dat deze niet afdoende zijn om het structurele probleem op te lossen. Wij

hebben dan ook het overlegplatform geadviseerd contact te zoeken met het college van de gemeente

Roosendaal, hetgeen ook recent is gebeurd op vrijdag 10 maart2023.

Vanwege hun en onze zorgen hebben wijwat aanvullende vragen die we graag beantwoord willen

zien:

1. Kent u de risicovolle onveilige situatie op genoemd Sportpark en bent u in de gelegenheid nader

ondezoek hiernaar te doen? Zo ja, wanneer en hoe en zo nee, waarom niet?

2. Welke maatregelen heeft u voor ogen om het veiligheidsgevoelte vergroten? Wij denken zelf
aan meer verlichting en structureler en regelmatig surveilleren door politie of BOAs of wellicht

cameratoezicht zoals het OPSV zelf aangeeft.

3. ls het mogelijk met Saver verbeterde afspraken te maken over het tijdiger venvijderen van

tijdelrlk opgeslagen tuin- en maaiafual aanwezig op de parkeerterreinen? Zo ia, wanneer kan dit

effectief in werking treden en zo nee, waarom niet?

4. ls het college bereid om het OPSV in materiele zin te ondersteunen in hun uitgestoken hand om

de parkeerplaatsen zelf schoon te houden?

5. ls het mogelijk om de parkeerterreinen in de nachtelijke uren af te sluiten waardoor structureel

vandalisme uitgebannen kan worden? Graag een toelichting op mogelijke vervolgstappen hierin.

Namens,

Roosendaalse Lijst - Peter Raijmaekers

PvdA Roosendaal - Björn Rommens

Forum voor Democratie - Corrie van Leeze
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Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Kent u de risicovolle onveilige situatie op genoemd Sportpark en bent u in de
gelegenheid nader onderzoek hiernaar te doen? Zo ja, wanneer en hoe en zo nee, waarom

niet?
De situatie is ons bekend. We hebben in 2021 nader onderzoek gedaan. Het gebied wordt door

middel van werkopdrachten dagelijks meegenomen in controle rondes door de politie en handhaving.

Tevens is er aan de parkeerplaats gelegen aan de Kalverstraat een bord artikel 461 Wetboek van

Strafrecht geplaatst en een geslotenverklaring. Het gebied wordt door de politie niet beschouwd als

risicovol en onveilig omdat er de afgelopen jaren geen grote incidenten hebben plaatsgevonden.

2. Welke maatregelen heeft u voor ogen om het veiligheidsgevoelte vergroten? Wii denken

zelf aan meer verlichting en structureler en regelmatig surveilleren door politie of BOA's of
wellicht cameratoezicht zoals het OPSV zelf aangeeft.

Verlichting is ons inziens al voldoende aanwezig. Tevens wordt het gebied dagdagelijks meegenomen

in de toezichtronden van politie en boa's. Cameratoezicht is een dusdanig z:rr,taar middel dat alleen

wordt ingezet bij incidenten die grote maatschappelijke onrust teweeggebracht hebben, dat is in dit

geval niet aan de orde.

3. ls het mogelijk met Saver verbeterde afspraken te maken over het tiidiger venrijderen van

tijdef ijk opgeslagen tuin- en maaiafval aanwezig op de parkeerterreinen? Zo ia, wanneer kan

dit effectief in werking treden en zo nee, waarom niet?

Er zijn verbeterde afspraken gemaakt met Saver. ledere woensdag en vrijdag wordt het afual

venvijderd.

4. ls het coltege bereid om het OPSV in materiele zin te ondersteunen in hun uitgestoken

hand om de parkeerplaatsen zelf schoon te houden?

Er is ambtelijk overleg met het OPSV om te bekijken hoe de situatie verbeterd kan worden. Als daar

ondersteuning van de gemeente bij nodig is, zullen we zeker de mogelijkheden daarvoor bekijken.

5. ls het mogelijk om de parkeerterreinen in de nachtelijke uren af te sluiten waardoor

structureelvandalisme uitgebannen kan worden? Graag een toelichting op mogeliike
vervolgstappen h ierin.

We verwachten niet dat een afsluiting het vandalisme structureel zal uitbannen, hooguit verplaatsen.

Ook bij afsluiting van het parkeerterrein blijft het sportpark toegankelijk voor personen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


